
Referat fra styremøte 15.01.2025 

Tilstede; Misty Knowlton, Niclas Strøm, Kakki Balterud, Helena E Stjern, Kjersti Ones og 
Erna Opseth 

 

1. Årsmøte 19. februar kl 19 i Sørumsand Idrettshus. Må annonseres innen søndag 
22. januar da skal publiseres 4 uker før. Dette er utført, og lagt ut som event på 
Facebook. Niclas ordner med kaffe til møtet, og Kakki ordner en kake. Niclas 
ordner det tekniske rundt møtet, som skriver osv. 
 

2. Aktivitetsplan for 2025. Hva vi kan bidra med til våre medlemmer? Det foreslås 2 
stk klippekurs. Det vil bli holdt nybegynnerkurs i Nosework 1. og 2. mars. Det er 
lagt ut som arrangement på Facebook. Det vil også bli arrangert JAL-kurs, datoer 
for dette kommer senere. Det vil sannsynligvis også komme tilbud om ringtrening 
 

3. Hvem skal skrive til Spanielbladet? Det er frist 1. februar. Misty skriver denne 
gangen, så kommer man tilbake til hvem som gjøre dette videre. 
 

4. Budsjett; Niclas har foreslått et budsjett. Styret har fått sett oversikten over 
budsjettet og forklart tallene. Det er god økonomi i avdelingen. Styret godkjenner 
budsjettet. Dette vil bli lagt frem på årsmøtet som vedlegg. 
 

5. Hva som må ordnes til årsmøte; Diplomer til årets hund i de forskjellige grenene, 
jakt, spor lydighet, bruks, agility og rally. Samt til beste springer, cocker, clumber 
og welsh. Det er lagt ut info på facebook om hvem som vil bli tildelt diplom slik at 
de har mulighet til å komme på årsmøtet å motta dette. Det vil bli gitt premiekort 
på 100,- + diplom 
 

6. Det må snart forberedes og tenkes på dommere til våre utstillinger i 2025. Misty 
og Niclas har noen forslag her. De jobber litt mer med dette, og sender etter hvert 
ut invitasjoner til dommere når man lander på hvem det blir.  
 

7. Forslag om hvem som skal til RS. Tenker litt mer på det. Det er ikke kommet inn 
forslag til saker eller kandidater til hovedstyret foreløpig. 
 
 
Erna Opseth, referent 


